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PROTOKÓŁ NR XXXII/32/2020 
 

z sesji Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 9 listopada 2020 roku, 
która odbyła się w trybie zdalnym 

 

Obrady rozpoczęto o godzinie 1600. 
Obecnych 20 radnych. 
 
Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwał: 
- w sprawie Przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Mikołów na lata 2020 – 2030, 
- w sprawie zmian w budżecie na 2020 rok, 
- w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2020 – 2031. 
4. Zamknięcie sesji. 
 
Do pkt 1 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Mikołowa Katarzyna Syryjczyk-Słomska przywitała 
uczestniczących w posiedzeniu: Burmistrza Stanisława Piechulę, Zastępców Burmistrza, 
pracowników Urzędu Miasta i jednostek organizacyjnych, radnych, przedstawicieli Rady Powiatu, 
sołtysów, przewodniczącą Rady Dzielnicy Kamionka, radcę prawnego Annę Wierzbicę, gościa 
specjalnego profesora Andrzeja Sztando oraz mieszkańców zgromadzonych przed ekranami. 
Otworzyła sesję. 
 
Do pkt 2 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Mikołowa Katarzyna Syryjczyk-Słomska: 
- przedstawiła porządek obrad, 
- odczytała listę obecności, którą potwierdziło 19 radnych – obecności nie potwierdziły radne: Ewa 
Chmielorz oraz Agnieszka Fiola. 
- stwierdziła prawomocność obrad,   
- odczytała listę obecności przedstawicieli jednostek pomocniczych – obecności nie potwierdzili: 
Andrzej Sobota, Jan Gaura, Andrzej Kamiński.     
  
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem porządku obrad.      
 
Za przyjęciem głosowało 19 radnych, sprzeciwu, jak i wstrzymujących się nie było. 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
Radny Mateusz Bies głosował za przyjęciem porządku obrad poza systemem elektronicznym. 
 
Do pkt 3 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska kolejno przedstawiła projekty uchwał 
w sprawie: 
 
a) Przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Mikołów na lata 2020 – 2030, 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska: 

1) poinformowała, że projekt uchwały został zaopiniowany przez komisje RM Nr 1-7 oraz 10 
na wspólnym posiedzeniu w dniu 3.11.2020r.: 
- nr 1 ds. Samorządu w głosowaniu: za 2, przeciw 0, wstrzymujących się 1; 
- nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 6, przeciw 0, wstrzymujących się 1. 
- nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej w głosowaniu: za 6, przeciw 0, wstrzymujących się 1; 
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- nr 4 ds. Rozwoju Miasta w głosowaniu: za 5, przeciw 0, wstrzymujących się 3; 
- nr 5 ds. Ochrony Środowiska w głosowaniu: za 3, przeciw 0, wstrzymujących się 1; 
- nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 4, przeciw 0, wstrzymujących się 3; 
- nr 7 ds. Kultury, Sportu, Informacji i Promocji w głosowaniu: za 7, przeciw 0, wstrzymujących 1; 
- nr 10 ds. Szkód Górniczych w głosowaniu: za 3, przeciw 0, wstrzymujących się 0. 
 
2) przedstawiła harmonogram prac nad projektem Strategii: 
- w dniach 19.10. 2020 – 1.11.2020 r. odbyły się konsultacje społeczne – odczytała protokół 
z przebiegu konsultacji, 

- 21.10.2020 r. odbyła się dyskusja z mieszkańcami w trybie online, 
- 5.11.2020 r. wspólne posiedzenie komisji Rady Miejskiej. 
 
3) poinformowała, że do udziału w sesji włączyła się radna Ewa Chmielorz - obecnych 20 radnych. 
 
Sekretarz Miasta Jakub Jarząbek, w imieniu Burmistrza, zgodnie z przedłożonym na sesję 
poprawionym drukiem projektu zaproponował następujące poprawki: 
- dodać okładkę oraz słowo wstępne Burmistrza, 
- przenieść z drugiego do pierwszego stopnia problemu zatytułowanego jako niedostatek 
przeznaczonych na wynajem komunalnych zasobów mieszkaniowych w stosunku do oczekiwań 
zgłaszanych przez mieszkańców.   
  
Zastępca Burmistrza Mateusz Handel zabrał głos w temacie zasadności przyjęcia dokumentu 
w formie strategii oraz wartości przedstawionego opracowania.    
 
Profesor Andrzej Sztando: 
- omówił genezę powstawania dokumentu, 
- przedstawił środowiska osób, które współpracowały przy powstaniu przedstawionego dokumentu, 
- w skrócie omówił zawartość dokumentu, cele powstania oraz korzyści dla gminy i mieszkańców 
wypływające z przyjęcia tego dokumentu, jako narzędzia do rozwoju miasta w rożnych dziedzinach. 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska podziękowała wszystkim, którzy przyczynili 
się do powstania dokumentu oraz wszystkim tym, którzy czynnie uczestniczyli przy jego 
powstawaniu.   
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały wraz z naniesionymi poprawkami. 
 
Za przyjęciem głosowało 16 radnych, przeciw 0, wstrzymujących się 4. 
Uchwała nr XXXII/295/2020 została podjęta większością głosów. 
Radna Ewa Chmielorz głosowała za przyjęciem uchwały poza systemem elektronicznym. 
 
Podziękowania za wkład pracy w opracowanie dokumentu, współpracę oraz podjęcie uchwały 
przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Mikołów na lata 2020 – 2030 złożyli: 
- Burmistrz Stanisław Piechula, 
- zastępca Burmistrza Mateusz Handel, 
- profesor Andrzej Sztando. 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, iż wpłynęło pismo 
mieszkańca z zapytaniami dotyczącymi Strategii Rozwoju Gminy Mikołów na lata 2020 – 2030, na 
które udzieli odpowiedzi wspólnie z Burmistrzem i przedstawi je na następnej sesji. 
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b) zmian w budżecie na 2020 rok; 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 6, przeciw 0, 
wstrzymujących się 1. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały. 
 
Za przyjęciem głosowało 17 radnych, przeciw 0, wstrzymujących się 3. 
Uchwała nr XXXII/296/2020 została podjęta większością głosów. 
Radna Ewa Chmielorz głosowała za przyjęciem uchwały poza systemem elektronicznym. 
 
c) zmian w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2020-2031; 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję RM nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 6, przeciw 0, 
wstrzymujących się 1. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.   
 
Za przyjęciem głosowało 17 radnych, przeciw 0, wstrzymujących się 3. 
Uchwała nr XXXII/297/2020 została podjęta większością głosów. 
Radna Ewa Chmielorz głosowała za przyjęciem uchwały poza systemem elektronicznym. 
 
Do pkt 4 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że w dniu 11 listopada br. 
o godz. 11:00 w Bazylice św. Wojciecha będzie odprawiona msza św. w intencji Ojczyzny oraz, że  
w tym dniu delegacje złożą wieńce pod pomnikami i tablicami pamięci. 
 
Z uwagi na brak dalszych głosów dyskusji i wyczerpanie porządku obrad, Przewodnicząca Rady 
Miejskiej podziękowała za udział w obradach i ogłosiła zamknięcie sesji o godz. 1640. Przypomniała, 
że najbliższa sesja odbędzie się w dniu 24.11.2020r. 
Na tym protokół zakończono. 
 
Informacja: 
Zgodnie z § 33 ust. 2 Statutu Miasta Mikołowa do protokołów z sesji Rady Miejskiej Mikołowa 
dołącza się nagranie z przebiegu obrad. Nagranie znajduje się również na stronie internetowej urzędu: 
https://esesja.tv/transmisja_na_zywo/141/rada-miejska-mikolowa.htm 
 
Obsługa sesji:                                                                               Przewodnicząca 

  Rady Miejskiej 
Grażyna Kozicka                                                                       
                                                             
Monika Graca – Kierzkowska            Katarzyna Syryjczyk-Słomska 
 
Katarzyna Pustułka 
 


